

# TFTA Northern Chapter Names Cindy Wang (Keep Fastener Co.) as New President

by Tanya Shih, Fastener World Inc.

The northern chapter of Taiwan Fastener Trading Association (TFTA) held a heartwarming yearend dinner gala and president reelection and handover on Oct. 2nd. The hosts of the gala, Josh Chen of Yung King Industries and Chin-Kai Lin of Fontec Screws, smoothly completed the re-election of president and director-general. Cindy Wang, general manager of Keep Fastener was nominated and voted by a majority of the participants as the new president of the northern chapter, effective from 2016 to 2017. She will also work with the new director-general Anteia Liu (of Yee Kun Machine Industrial) to further promote friendship among the fellow members.



Josh Chen (right, former president) and Chin-Kai Lin (left, former director-general) collaborated well during their former tenure for the interests of members.

陳和成會長(右)與林勤凱總幹事(左)於任內合作無間，致力會員福利



Members voted Cindy (left) new president in the dinner gala.

晚宴當天由會員推舉新任會長王翠娥小姐(左)

Being given the new role, president Wang said, "The northern chapter as a view exchange platform has successfully consolidated the friendship among all northern chapter fellow members. This success can be also attributed to Ms. Tammy Huang, who established this platform in her presidency. Through the platform, Huang formed a competitive and cooperative relationship that is precious to all of us,



Josh Chen and his wife and the president Cindy Wang (right)

陳和成總經理賢伉儷與新任會長王翠娥總經理(右)



Strong fellowship among northern chapter members.

北區會員情誼濃

**TFTA**  
北區情誼濃

**恭賀**  
來比得公司  
王翠娥總經理  
榮任  
會長職務

文 / 惠達 施淳真

社團法人台灣區螺絲貿易協會(以下簡稱「TFTA」)北區聯誼會近日(10月2日)舉辦歲末餐敘暨新任會長改選及交接晚宴，活動盛大且溫馨。活動當天在陳和成會長(榮金公司)及林勤凱總幹事(鋒泉公司)的主持下，順利完成新任會長及總幹事選舉儀式。在眾人推舉下，來比得公司王翠娥總經理榮任2016~2017年北區聯誼會新任會長，並與新任總幹事劉如桑小姐(易坤公司)攜手凝聚北區會員情誼。

對此任用案，王翠娥會長感性地表示：「北區聯誼會搭建起的交流平台成功串聯北區螺絲同業的情誼，而這必須感謝黃麗霞顧問在理事長任內的成立，這等同為我們建立了既競爭又合作的夥伴關係，正因為這樣的關係可貴，會員情誼也成為歷任



Strong fellowship among northern chapter members.  
北區會員情誼濃

and therefore the consolidation of friendship among fellow members becomes the goal and duty for every president." In terms of the future events under the leadership of the new president, the northern chapter will continue to hold quarterly forums, dinner galas, and factory tours, as well as actively attend events held by the southern and central chapters of TFTA. As the current economic condition still shows many uncertainties, Wang suggests the industries should grasp this chance to make themselves better and take Taiwanese fastener industry to a whole new level via close interaction and cooperation, in order to create business opportunities for the industry. ■

會長努力的方向及責任。」對於任內的活動規劃，會以春夏秋冬之聚舉辦「座談會、餐敘、企業參訪」等動、靜態活動，也將積極參與總會(南區)及中區的聯誼活動，王會長認為在全球經濟動盪之際，同業們都能藉此整頓、沉澱，透過彼此緊密的互動，共創產業的火花及商機，讓台灣螺絲更上層樓。 ■



**DA-WANG Screw Industrial Co., Ltd.**

No.56, Xingfu E. Rd., Xinzhuang Dist., New Taipei City 242, Taiwan  
Tel: 886-2-2992 8333 Fax: 886-2-2994 4117 / 886-2-2990 2366  
E-mail: service@dwscrew.com http://www.dwscrew.com



**Taiwan Quality. Reliable Service.  
Customized Products.**